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Až obchodní domy Lidl a Tesco 
otevřou své brány, ovlivní to dopra-
vu nejen na „třináctce“, ale také v 
ulici Budovatelská a lidé bydlící v 
okolních rodinných domcích se asi 
budou muset rozloučit s relativně 
klidným prostředím, na které byli 
dosud zvyklí. Nejhorší scénář, počí-
tající s desítkami nákladních vozidel 
proudícími pod jejich okny, je ale, 
zdá se, zažehnán. Firma, která má 
na starosti výstavbu supermarketu 
Lidl, bude s největší pravděpodob-
ností zajišťovat i stavbu hypermarke-
tu Tesco. Stavební stroje tak budou 
moci využívat již existující vjezd na 
staveniště ze silnice E13 a nebudou 
se muset spoléhat na přístupovou 
cestu z ulice Budovatelská. Nejen 
zdejší obyvatelé, ale i návštěvní-
ci  přilehlé restaurace s venkovním 
posezením pozitivní vývoj situace 
určitě ocení. Nákladní vozy by  tudy 
neměly projíždět ani po skončení 
stavby, protože zásobování obchodů 
bude probíhat výlučně z druhé stra-
ny od „třináctky“. Kdo naopak může 
tuto trasu využívat, to jsou samotní 
nakupující, kterým bude vjezd z uli-

Nová stáčírna minerálních vod byla slavnostně otevřena

Uplynulou sobotu po poledni uspořádalo město Klášterec nad Ohří společně s plzeňskou agenturou POL produktion 
v areálu lázní slavnostní akci pod názvem „Znovuobjevení městského pramene“. I přes nepřízeň počasí se zde sešlo 
odhadem přes 400 lidí, kteří chtěli být osobně u toho, až se otevře nová stáčírna minerálních vod a informační centrum 
města. O skvělou náladu se postaral zpěvák Ondřej Havelka společně s kapelou Melody Makers, kteří svým vystoupe-
ním navodili atmosféru 20. - 30. let minulého století. V polovině jejich koncertu pak došlo na ofi ciality a starosta města 
Jan Houška společně s europoslancem MUDr. Miroslavem Ouzským slavnostně přestřihli pásku a předali tak občanům 
města novou stáčírnu minerálních vod společně s informačním centrem do užívání. Celý program vyvrcholil hodino-
vým promenádním koncertem ZUŠ Klášterec nad Ohří a hudebního tělesa Chorchestr v prostorách kolonády. Obsáhlou 
fotodokumentaci z této akce můžete shlédnout na internetových stránkách www.klnoviny.cz.                                   -rony-

Uzávěrka příštího čísla je
18. května 2007

Nové číslo Kláštereckých novin
vyjde 23. května 2007

Stavební ruch se v letošním roce nejvíce vyplatí obyvatelům sídliště Panorama

 

Vážení spoluobčané, 
v sobotu 5. května jsme u příležitosti 
dokončení další z dílčích etap pro-
jektu obnova lázeňské infrastruktury 
z programu EU slavnostně otevřeli 
stáčírnu minerálních vod, jejíž sou-
částí je nové  informační centrum. 
Pramen vody znamená sílu a vytr-
valost. Voda je jak známo základem 
všeho života a já pevně věřím, že i 
životaschopnosti našeho projektu. 
V tuto chvíli se Vám občanům, ale i 
návštěvníkům našeho města dostá-
vá komfortních podmínek co do 
obsluhy při stáčení minerální vody. 
Chtěl bych připomenout, že klášte-
recká kyselka se v hodnocení jed-
noho z duchovních otců projektu 
lázní Evženie pana profesora Bendy 
řadí na nejvyšší místa v žebříčku 
minerálních vod v České republice. 
Projekt však pokračuje dál. Nejbližší 
etapou bude dokončení lázeň-
ského domu (termín 30. 6. 2007). 
Po ní nastane nejdůležitější fáze - 
zahájení provozu lázní (termín 1. 7.  
2008). Dojde tak k naplnění všech 
ukazatelů celého projektu Obnova 
lázeňské infrastruktury, náměstí a 
přilehlých komunikací. Tím ale naše 
plány nekončí. V současné době se 
zpracovává projektová dokumen-
tace k územnímu řízení na další 
objekt, kterým je lázeňský hotel. S 
tímto projektem se chceme ucházet 
v rámci budoucích programů EU o 
další fi nanční prostředky. Lázně v 
této podobě jsou pak ve spojení s 
léčivými prameny zárukou prospe-
rity a nového života, což je ostatně i 
smyslem našeho počínání a co bylo 
také smyslem sobotní akce nazvané 
„Znovuobjevení pramenů“. Dovolte 
mi proto poděkovat touto cestou 
všem, kteří se na tomto náročném 
projektu podílejí a podílí: projektan-
tům, dodavatelům, radě, zastupite-
lům města, zaměstnancům úřadu a 
externím pracovníkům.

S úctou Jan Houška,
starosta města

Slovo starosty

ce Budovatelská povolen. Dosud ne 
příliš využívaná silnice by se tak v 
budoucnu měla stát páteřní komuni-
kací k novým obchodům nejen pro 
obyvatele zdejšího sídliště, ale napří-
klad i Útočiště. 
Ulice Budovatelská by měla před-
pokládaný nárůst dopravy zvlád-
nout díky plánované rekonstrukci, 

 Čestným hostem, který společně 
se starostou města Janem Houškou 
slavnostně otevřel novou stáčírnu a 
informační centrum, byl europoslanec 
Miroslav Ouzský.

 O skvělou náladu se postaral Ondřej 
Havelka s orchestrem Melody Makers.

která by měla proběhnout v rámci 
2. etapy regenerace sídliště Panora-
ma. „Do konce května budeme znát 
rozhodnutí ministerstva pro místní 
rozvoj ohledně poskytnutí dotace.  V 
současné době existuje určitý příslib 
ministerstva, že se budou snažit vyho-
vět všem žádostem. To znamená, že 
určitě nedosáhneme na dotaci ve výši 

70 procent celkových nákladů. Osob-
ně si ale myslím, že je lepší mít třeba 
40 či 50 procent jistých než 70 procent 
nejistých a nakonec nezískat nic,“ říká 
místostarosta Ing. Stehlík.   
Rekonstrukce ulice Budovatelská v 
úseku od mateřské školy ke Kamen-
ce by měla podobně jako předchozí 
rekonstrukce ulice Školní zahrnovat 
rozšíření silnice, zřízení několika 
podélných parkovacích míst, úpravu 
přilehlých chodníků, prostorů kolem 
věžáků, stání pro kontejnery, výměnu 
veřejného osvětlení a úpravu zeleně. 
Pokud bude dostatek fi nančních pro-
středků, mohlo by dojít i na rekon-
strukci nevzhledného parkoviště v 
ulici Mírová mezi oběma věžáky. Pri-
oritou jsou ovšem silnice a inženýr-
ské sítě: teplovod, veřejné osvětlení, 
dešťová kanalizace... I letos tedy do-
jde po dohodě s Městskou energií na 
výměnu teplovodních řadů, aby se za 
několik let nemusela nově zrekon-
struovaná ulice opět kopat. 
Stavební činnost by měla na sídlišti 
Panorama probíhat ještě v následují-
cích zhruba 3 letech.                  -lara-
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 „Bezpečnost našeho města nevybočuje z normálu,“ tvrdí  Bc. Jaroslav Kohout
V jednom z minulých čísel Kláštereckých novin 
jsme našim čtenářům slíbili rozhovor se zástup-
cem vedoucího oddělení policie ČR komisařem 
nadporučíkem Bc. Jaroslavem Kohoutem ohled-
ně jeho pohledu na bezpečnost našeho města. 
Vedla nás k tomu tragická událost z konce března, 
kdy zbytečně vyhasl život teprve šestnáctiletého 
Tomáše Potomského rukou dvou 18 letých vrahů. 
I když je Klášterec nad Ohří v celonárodním měřít-
ku hodnocen spíše kladně,  drogová problematika 
se nevyhýbá ani našemu městu. K tomu lze připo-
číst ještě další nešvary, které s sebou přináší dnešní 
doba, jako je domácí násilí, krádeže v klášterec-
kých marketech, podvody nebo ničení majetku 
sprejery. O všech zmiňovaných případech a o 
problematice bezpečnosti města jsme s Bc. Jaro-
slavem Kohoutem vedli obsáhlý rozhovor,  s jehož 
podstatnou částí vás nyní seznámíme. Bc. Jaroslav Kohout

V uplynulých měsících se v Klášterci s ohledem na některé události opět začalo diskutovat 

téma drogy. Je to jen zdání, nebo se drogy stávají velkým problémem i v našem městě?

U zdejší mládeže stoupá užívání marihuany, ale tvrdé drogy zůstávají omezeny na určitou malou 
skupinu lidí, jejichž počet se drží zhruba na stejné úrovni. Ve městě jsou samozřejmě i čichači tolu-
enu, kteří jsou asi nejvíc na očích, nechávají po sobě nepořádek, ale další kriminalita se na ně příliš 
nenabaluje. Je to způsobeno zřejmě i tím, že je jejich droga běžně dostupná a ve srovnání s tvr-
dými drogami i levná. Policie se snaží skupinky „tolueňáků“ průběžně rozhánět, ale pokud je jim 
více než 18, toluen si legálně koupili a nic neprovádějí, není důvod proti nim něco podnikat. Větší 
starosti nám dělají injekční stříkačky, které po městě pravidelně nacházíme. Hodně nám i městské 
policii v tomto směru pomáhají občané, kteří jejich nález obvykle hlásí.
Chtěl bych ale občany uklidnit. Situace v Klášterci je, co se týče drog, příznivější než v řadě okolních 
měst. Policie soustavně monitoruje problematická místa ve městě a dohlíží i na rizikové osoby a 
musím zdůraznit, že jejich počet se pohybuje maximálně v řádu desítek. 

Sám říkáte, že víte o lidech, kteří jsou drogově závislí a drogy třeba sami distribuují. Jaký je 

v těchto případech postup policie?

Naším zájmem a zájmem společnosti je, aby se problém nějakým způsobem zcela eliminoval. 
Důležité je, aby se drogová problematika řešila komplexně, aby došlo k rozbití větší skupiny a 
nejen k zadržení jednoho konkrétního člověka, který vyrábí drogy u sebe doma. My ho chytíme, 
zabavíme mu věci na výrobu drog, on se dostane před soud, je odsouzen a pod odpykání trestu 
se vrátí a zapojí se znovu do celé struktury, která zůstala tímto osamoceným zásahem nedotče-
ná. To nic neřeší. Jde o to, aby se odhalila celá skupina – výrobci, distributoři... Takovému zása-
hu samozřejmě předchází dlouhodobá příprava, monitoring, rozkrývání vazeb. Celá akce musí 
proběhnout v jediném okamžiku, aby se zadržení nestačili navzájem informovat. Pokud je zásah 
úspěšný, na určitou dobu se rozbije celá infrastruktura, což je cílem těchto akcí. 
Na drogovou kriminalitu se samozřejmě nabaluje majetková kriminalita. Drogově závislí nemají 
peníze na drogy, a tak kradou – a máme tu hned problém zastaváren, bazarů, sběrných surovin... 
Drogová problematika je prostě komplikovaná záležitost. 

Opusťme nyní drogy a zaměřme se na jinou oblast. V televizi se téměř každý den objevují 

reportáže o přepadených bankách či benzinových pumpách. Jedná se skutečně o nejčas-

tější kriminální činy?

K loupežným přepadením samozřejmě dochází, tím hlavním problémem dnešní doby je ale 
bezesporu tzv. kriminalita bílých límečků: úvěrové podvody, leasingové podvody... Stále „oblí-
bené“ jsou pak krádeže mobilních telefonů, které končí většinou v zastavárnách. Časté jsou také 
krádeže kreditních karet. Zde bych chtěl apelovat na lidi, aby za žádnou cenu neměli poblíž své 
karty schován PIN. V poslední době jsme řešili případy vykradených účtů, jejichž majitelé doplatili 
právě na tuto svou neopatrnost. Rozumné není ani nechat v zaparkovaném autě všem na očích 
drahou elektroniku nebo peněženku. Auto není trezor a příležitost dělá zloděje. 
Díky tom, že stále více lidí volí individuální ochranu majetku – bezpečnostní agentury v obcho-
dech, kamery na benzinových stanicích, bezpečnostní systémy v obchodech či školách - dochá-
zí ke změně kriminality. Je méně klasických vloupání a více již zmíněných úvěrových podvodů 
apod. Přesto by zabezpečení a hlídání vlastního majetku mělo zůstat prioritou. 

Od ledna letošního roku platí zákon, který umožňuje vykázat násilníka z bytu. Jak celý pro-

ces probíhá a už jste tuto možnost využili? 

Instituce vykázání agresora z bytu je významným posunem v oblasti řešení domácího násilí. 
Zatímco doposud utíkala z bytu spíše oběť, nyní má příslušný správní orgán – tj. PČR – mož-
nost vykázat na deset dnů násilnou osobu. V těchto případech je velmi důležité znát konkrétní 
situaci, aby nedocházelo ke zneužívání tohoto zákona. Opět proto spolupracujeme těsně s 
městskou policí, která má potřebné poznatky o tom, zda se jedná o stoupající tendenci násilí 
nebo jestli se v té rodině už dříve řešil například přestupek proti občanskému soužití.
V případě, že dojde k nahlášení takového případu, situaci na místě prošetříme a na základě 
svých zjištění můžeme ihned rozhodnout o vykázání. My jsme zatím tuto možnost  využili 
ve dvou případech.
Tady bych chtěl zdůraznit, že primárně nejde o to potrestat násilníka, ale dát oběti prostor a čas k 
řešení problému. Poškozená osoba dostane informace, kam se může obrátit se žádostí o pomoc. 
Zároveň o celém případu ihned informujeme intervenční centrum v Ústí, jehož pracovníci sami 
neprodleně kontaktují poškozenou osobu. 
Vykázaný agresor se smí následující den do bytu vrátit pro své osobní věci. Děje se tak samozřej-
mě pouze za doprovodu policie. Pokud by porušil zákaz návratu do bytu nebo by poškozenou 
osobu kontaktoval, jedná se o maření úředního rozhodnutí a hrozí mu až šest měsíců vězení. 

Stačí i krátká procházka městem, aby bylo každému jasné, že ani Klášterci se nevy-

hýbají problémy se sprejery. Jak se podobné případy řeší, když jsou pachateli pře-

vážně mladiství?

Problematikou sprejerství se zabýváme dá se říct neustále a to nejen my jako státní policie, ale i 
městská policie. V posledních několika měsících se po městě objevila řada těchto výtvorů, utrpěly 
hlavně fasády domů, ale velkým problémem jsou také posprejované dopravní značky. Jednotlivé 
případy vyhodnocuje ve spolupráci s MP. Pokud zjistíme, že je pachatelem nezletilá nebo mladist-
vá osoba, policie sice trestní stíhání zastaví, to ale neznamená, že je celá věc defi nitivně uložena 
k ledu. Dnes už existují soudy pro mladistvé, které se celým případem dále zabývají a mohou při-
jmout nejrůznější opatření: podmínka, propadnutí věcí, veřejně prospěšné práce apod. K soud-
nímu řízení se navíc může připojit také poškozený – například majitel posprejovaného domu – a 
žádat náhradu škody. Takže bez trestu výtržník určitě nezůstane. Mladiství pachatelé ale mají proti 
dospělým určitou výhodu. 
Státní zástupce může - v případě, že se dotyčný přizná, narovná škodu a jedná se o osobu dosud 
trestně nestíhanou - trestní řízení podmínečně zastavit. Pokud se mladistvý ničeho dalšího během 
následujících dvou let nedopustí, podmínka vyprší, aniž by mu bylo cokoli zapsáno do trestního 
rejstříku. Což je samozřejmě s ohledem na jeho budoucnost velká výhoda.                                   -rony-

Velkým štěstím skončil případ dvou 
nezletilých chlapců, kteří v zámeckém 
parku přelézali pískovcové zábradlí na 
mostě pod zámkem. V okamžiku, kdy 
jeden z nich kamenné zábradlí přelé-
zal, se jeho část uvolnila. Mladík tak i s 
onou částí  zábradlí spadl do řeky. Dal-
ší padající zbytky kamene poškodily 
pruty rybáře, který pod mostem ryba-
řil. Mladík se poté, co vylezl nezraněn 
na břeh, dal na útěk. Vzniklou škodu 
budou muset zřejmě uhradit rodiče.

Zraněného cyklistu nahlásili obča-
né strážníkům MP v ul. Pod Skalkou. 
Muž tvrdil, že ho přepadly neznámé 
osoby a při potyčce ho shodily z kola. 
Dalším šetřením však bylo zjištěno, že 
cyklista se před jízdou posílil alkoho-
lem a celou historku si vymyslel. Pří-
pad tak musela dořešit policie ČR.

Obviněním z přestupku proti občan-
skému soužití skončila oslava v bytě v 
Mírové ulici. Omladina se pod vlivem 
alkoholu bavila tím, že v nočních hodi-
nách házela vajíčka do zahrady soused-
ního domu.

„Nekončící“ zábavu místních výrost-
ků, kteří si svoji sílu dokazují tím, že  
rozkopou odpadkové koše, ukončili 
strážníci MP během noční služby. A 
to hned ve dvou případech. Obvinění 
mladíci se budou zodpovídat z poško-
zení cizí věci, rušení nočního klidu a 
znečišťování veřejného prostranství.

Rvačku dvou žen v ul. Budovatel-
ská zaznamenaly kamery městského 
dohlížecího systému. Hlídka MP, která 
se dostavila na místo, situaci uklidnila. 
Ani jedna z žen však nechtěla nic ofi-
ciálně oznamovat, proto strážníci obě 
sokyně vykázali z místa s příslušným 
poučením, jak se mají příště chovat na 
veřejnosti.            Velitel MP Petr Hörbe

MP informuje

Před několik dny získala společnost 
Tesco stavební povolení na výstavbu 
hypermarketu vedle dnes již rozestavě-
ného Lidlu. Jak už jsme vás několikrát 
informovali, bude se spolu s oběma 
obchody budovat také kruhový objezd, 
který byl vybrán jako nejvhodnější 
řešení zvýšeného provozu, který se 
dá v těchto místech po otevření obou 
obchodních domů očekávat. Po vzá-

jemné dohodě mezi společnostmi Tes-
co a Lidl bude mít stavbu „kruháku“ 
na starosti Tesco, zatímco Lidl zajistí 
přístupové cesty k obchodům. Staveb-
ní povolení na kruhový objezd bylo 
již také vydáno. Se stavbou by se mělo 
začít v polovině května, termín dokon-
čení je předběžně stanoven na 10. čer-
vence. V následujících zhruba dvou 
měsících je tedy nutné počítat v tomto 

Stavbu kruhového objezdu bude provázet velké dopravní omezení
Seznam věcí, které v nejbližší 

době podraží, rozšířila další položka. 
Domácnosti musejí počítat i se zvýše-
nými poplatky za vodu. Vodné a stočné 
totiž poroste - a jistě více než inflace. 
Pro rok 2007 prorokovalo Sdružení 
oboru vodovodů a kanalizací (SOVAK) 
zdražení kolem šesti procent. Důvody 
zdražení jsou nejrůznější. Kromě oprav 
vodovodů je třeba investovat i do kana-
lizace a čističek, a to především kvůli 
požadavkům EU. Podle odborníků si 
to vyžádá v nejbližších letech desítky 
miliard korun, a i pokud se na tyto 
investice využijí evropské fondy, budou 
hlouběji do kapes muset sáhnout také 
odběratelé. Hlavně kvůli čističkám chce 
například Severočeská vodárenská 
společnost (SVS) zdražit do roku 2010 
vodu až k hranici 100 korun za kubík, s 
tím, že zdražení bude nižší, pokud SVS 
na investice získá nějaké dotace.

Prodej po internetu roste. Předpo-
kládané tržby internetových obchodů 
by se měly v roce 2007 zvýšit o třeti-
nu. V minulém roce byl nárůst online 
nakupujících meziročně ještě o pět 
procent rychlejší. Letošní zvýšení počtu 
nakupujících bude způsobeno hlavně 
zvyšující se nabídkou vysokorychlost-
ního internetu. Důležitým trendem 
je fakt, že čím dál více kamenných 
obchodů spouští prodej svého zboží na 
internetu.Hlavní prodávaný sortiment 
internetových obchodů je již několik 
let podobný: knihy, časopisy, výpočetní 
technika, domácí spotřebiče, spotřební 
elektronika a sezónní zboží (sekačky, 
pneumatiky, bazény). 

Mělo by vás zajímat
úseku silnice E13 s určitým dopravním 
omezením. Během výstavby kruhové-
ho objezdu bude střídavě uzavřen  vždy 
jen jeden jízdní pruh, a silnice tak bude 
po celou dobu průjezdná jak pro osob-
ní automobily, tak pro nákladní dopra-
vu. Zatím není zcela jisté, zda bude 

možné v případě uzavření jednoho 
pruhu zachovat oboustranný provoz, 
nebo zda se bude doprava v tomto úse-
ku řídit semafory. 
Trochu složitější situace nastane 
podle místostarosty Ing. Stehlíka v 
okamžiku, kdy budou stavební prá-
ce probíhat na té části silnice, která 
přiléhá k budově gymnázia. Protože 
nebude průjezdný úsek kolem bývalé 
banky GE Money, budou řidiči míří-
cí do starého města nebo do Rašovic 
nuceni využít objížďky přes ulici Kar-

lovarská. S podobnou situací se museli 
řidiči vypořádat už v loňském roce, 
kdy se opravovala silnice Chomutov-
ská v úseku směrem k náměstí. Oby-
vatele ulic Karlovarská a Třebízského 
tak opět čeká zvýšený dopravní ruch 
pod okny, v žádném případě by se ale 

nemělo jednat o nákladní dopravu, ale 
pouze o osobní auta.
Co se týče technických parametrů 
prvního „kruháku“ v Klášterci, mělo 
by se jednat o jednoproudový kruhový 
objezd o průměru 30 metrů s odbo-
čovacím pruhem do centra města a k 
obchodním marketům. Šířka jízdního 
pruhu bude 6 metrů, 2 metry bude 
tvořit žulový prstenec kolem čtrnácti-
metrového vnitřku „kruháku“, kde by 
se měla nacházet plastika symbolizující 
město Klášterec.                               -lara-

26. dubna se konalo 10. zasedání rady města. Klášterečtí radní na něm mimo jiné:
jmenovali na dlouhodobě neobsazené místo vedoucího odboru vnitřní sprá-
vy dosavadní zástupkyni Pavlínu Bláhovou, a to od 1. května 2007;
schválili vyhlášení poptávkového řízení na dodavatele zakázky „Rekonstrukce 
parketové podlahy v tělocvičně Základní školy praktické v Havlíčkově ulici“;
schválili vyhlášení poptávkového řízení pro zakázku „Lázeňská zóna, dokon-
čení vybavení interiérů lázeňského domu v Klášterci nad Ohří léčebným zaří-
zením“;
souhlasili s vybudováním předzahrádek u restaurací ve vybraných lokalitách 
městské památkové zóny (v historické části města);
schválili odstranění lávky přes železniční přejezd v Miřeticích. Vítěz výběrové-
ho řízení na demolici lávky by měl být vybrán do 30. června;
schválili změny zlevněného jízdného MHD pro rok 2008. Možnost zakoupit si 
průkaz za 200,- Kč budou mít lidé ve věku nad 65 let;
schválili zastavení oprav bytového fondu u bytů, které jsou určeny k prodeji do 
osobního vlastnictví v I. etapě s výjimkou havarijních stavů;
uložili místostarostovi města zajistit umístění zpomalovacích prahů v ul. Olšo-
vá a ul. Rašovická.
schválili harmonogram prodeje městských bytů pro II. – IV. etapu při zachová-
ní ceny 1.500,- Kč/m2. 

II. etapa by měla být zahájena 1. ledna 2008 a měla by se týkat bytových domů 
v ulici 17. listopadu (468 – 471, 476 – 477, 485 – 488, 516 – 519, 524 – 527, 
532 – 533), Lidická 512 – 515 a Lesní. III. etapa by odstartovala 1. ledna 2009 
a zahrnovala by bytové domy v ulicích Královéhradecká, Lidická (483 – 484), 
Pionýrů, 17. listopadu (528 – 529) a Školní. Poslední – IV. etapa - přijde na řadu 
1. ledna 2010 v ulicích Václava Řezáče, Jana Ámose Komenského, Mírová a 
Zahradní. O radou navrženém harmonogramu bude jednat ještě zastupitel-
stvo, které ho může, ale také nemusí schválit.  

•

•

•

•

•

•

•

•

•

Nové volby do Senátu proběhly dle očekává-
ní vítězně pro PaedDr. Václava Homolku, kan-

PŘIŠLO NA NAŠI ADRESU

didáta KSČM. Historicky významný výkon prvního občana Klášter-
ce nad Ohří vstupujícího na půdu Senátu je na světě.Teď již můžeme 
pouze očekávat, jak se s novou funkcí senátora Václav Homolka pope-
re. Jak se mu bude v následujících letech dařit plnit své sliby, díky kte-
rým ho voliči do tohoto zodpovědného postavení vyzvedli, to ukáže čas.
    Mnohého pozorného a pravidelného čtenáře regionálních tis-
kovin zajisté překvapí, proč zrovna Cekota, takový nekompro-
misní kritik Homolkovy politické činnosti, se v dnešním pří-
spěvku tradičně nevyžívá v chrlení síry na protější rudý břeh.
    Myslím, že nemám důvod a ani nejmenší záminku tak činit. Budu 
pouze v koutku své duše ne-li fandit, tak alespoň očekávat, aby náš 
nový senátor zůstal svůj. Aby nepodlehl ve vysoké politice nakažli-
vé aroganci, neschopnosti pochopit potřeby dolních deseti milio-
nů občanů naší vlasti a v neposlední řadě i smutnému korytářství.
    Pokud se z pana Homolky stane opak nešvaru české politiky, budu rád, že 
se věc podařila a že i na levém břehu politické rivality se zrodil muž, kterému 
se klášterecký republikán Cekota může bez obav podívat do očí. Jsem si jist, 
že většina našich občanů je podobného názoru.
Tak do toho, pane Homolko!                                                        Vladimír Cekota

Tak do toho, pane Homolko

Střípky ze zasedání rady města
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Rada města rozhodla na jednom ze 
svých posledních zasedání o aktu-
alizaci Strategického plánu rozvoje 
města Klášterce nad Ohří. Tento 
více než 150 stránkový dokument 
schválili klášterečtí zastupitelé v 
únoru 2005. Práce na něm probí-
hala ale už od poloviny roku 2004. 
Strategický plán rozvoje města 
Klášterce nad Ohří připravovala 
osmnáctičlenná pracovní skupina, 
kterou tvořili zástupci okolních 
podniků, místních podnikatelů, 
představitelé škol a státní správy, 
členové zastupitelstva a zástupci 
dalších institucí. Při zpracování 
materiálu pomáhala pracovní sku-
pině Regionální rozvojová agentura 
Ústeckého kraje, a.s. 
Přestože se jedná o dokument sta-
rý necelé tři roky, je už řada údajů 
v něm obsažených neaktuální a 
neodpovídá skutečnosti. „Viní-
kem“ je dosavadní rozvoj eko-
nomiky a infrastruktury města i 
celého regionu a řada investičních 
akcí, které se za uplynulé tři roky v 
Klášterci uskutečnily. 
Strategický plán se skládá ze dvou 
částí. První – tzv. profil města 
– obsahuje základní informace o 
městě, o obyvatelstvu, o místní eko-
nomice a podnikatelském prostře-
dí, o infrastruktuře, o stavu život-
ního prostředí, o podmínkách pro 
bydlení, vzdělávání, kulturu a sport 
ve městě, atd. Základní věci, jakými 
jsou např. geografická poloha města 
či hlavní kulturní památky ve měs-
tě, zůstávají stejné. Jsou ale i další, 
které doznaly oproti roku 2004 
výrazné změny. Tou nejdůležitější 
je asi nezaměstnanost, která činila 
před třemi lety více než 15% a byla 
považována za jeden z největších 
problémů. V dnešní době je v Kláš-
terci nezaměstnanost na úrovni 8% 
a spíše než nezaměstnaní mají dnes 
starost zdejší podniky, které marně 
hledají kvalifikované pracovníky. 
Mnohem větší „neaktuálnost“ je ale 
v další části dokumentu, v tzv. návr-
hové části, která obsahuje vizi roz-
voje města Klášterce nad Ohří, kri-
tické oblasti, strategické cíle a opat-
ření k naplnění strategických cílů. 
Převedeno do normálního jazyka: 
píše se tu, jak si tvůrci dokumentu 
představují, že by měl Klášterec v 
budoucnu vypadat, jaké překážky 
tomuto vysněnému ideálu brání a 
jak tyto překážky překonávat. Jeden 
příklad za všechny: Město Klášterec 
nad Ohří bude prosperující a kultur-
ní město (vize), Bezpečnost (kritic-
ká oblast), Zajištění bezpečnosti ve 
městě (strategický cíl), Vybudování 
bezpečnostního kamerového systé-
mu (opatření k naplnění strategic-
kého cíle). Na uvedeném příkladě je 
vidět, že některé z nedostatků zmí-
něných v původním Strategickém 
plánu jsou již napravené. Naopak se 
mohly objevit jiné, jejichž řešení je 
teprve před námi. 
Aktualizaci Strategického plánu 
zajišťuje Ing. Kateřina Mazán-
ková, vedoucí odboru přípravy 
investic, strategického rozvoje 
a evropských záležitostí ve spo-
lupráci s členy komise pro stra-
tegický rozvoj města. Upravený 
dokument by měl být radě města 
předložen v červnu.
Současná verze Strategického plá-
nu je k dispozici na internetových 
stránkách města www.klasterec.
cz a rozhodně se jedná o zajíma-
vé čtení. Můžete se sami podívat, 
jaké jsou priority města, které z 
návrhů se podařilo uskutečnit a 
které naopak dosud marně čekají 
na svoji realizaci.                    -lara-

Strategický
plán města

Jsou učební obory, kde se sejde v září s 
bídou deset jedinců, a pak jsou takové, 
které musí rok co rok otvírat dvě třídy, 
aby vyhověly velkému zájmu. Jedním 
z takových oborů je i kadeřník na 
AMOSu - středním odborném učilišti 
v Kadani, jehož pobočka sídlí v klášte-
recké Husově ulici od roku 1999. Stát 
se kadeřnicí a mít svůj vlastní salón je 
stále ještě snem mnoha dívek, i když 
- jak nám řekly zdejší mistrové Petra 
Šulcová a Dagmar Spáčilová - občas 
se objeví ve třídě i šikovný kluk. Být 
kadeřnicí není jen o tom poradit si s 
nůžkami a hřebenem a umět nato-
čit vlasy. Dnes se dívky učí i základy 
manikůry nebo líčení. Na škodu není 
ani znalost barevné typologie. To vše a 
hlavně svoji fantazii a zručnost mohly 
předvést budoucí kadeřnice z 3. roční-
ků během uplynulých čtyř měsíců, kdy 
na škole probíhala soutěž, jejíž finále 
se uskutečnilo 4. května. Probojova-
ly se do něj vítězky předchozích čtyř 
kol: Michala Maušová, Petra Žočková, 
Jaroslava Mácová a Petra Reitspiesová. 
Během dopoledne se pod jejich ruka-
ma proměnily čtyři jejich spolužačky v 
umně načesané, krásně nalíčené a zají-
mavě oblečené modelky. Po zevrubné 

Velké sucho posledních několika týd-
nů a lidská neopatrnost stály zřejmě 
za požárem, který vypukl ve čtvrtek 
3. května na Mravenčáku. Jednot-
ky Hasičského záchranného sboru a 
Sboru dobrovolných hasičů Klášterec 
bojovaly s požárem ve špatně přístup-
ném terénu celé tři hodiny. Příčinou 
požáru bylo nedostatečně uhašené 
ohniště. 
V této souvislosti hasiči upozorňují, 
že od 27. dubna platí pro celé území 
Ústeckého kraje omezení související se 
zvýšeným nebezpečím požárů. Mimo 
jiné je zakázáno na místech se suchým 
porostem, v lesích a ve vzdálenosti 

prohlídce účesových kreací se vítězkou 
nakonec stala Michala Maušová. 
Podle obou mistrových je každá 
podobná akce vítaným zpestřením 
běžné výuky. Ještě větší zážitky zname-
ná samozřejmě účast na celorepubliko-
vých nebo mezinárodních soutěžích. To 
s sebou ovšem přináší nemalé finanční 
nároky, které si nemohou dovolit ani 
žákyně, ani samotná škola. V takovém 
případě už zbývají jen sponzoři. Napo-
sledy umožnila účast dvou děvčat na 
soutěži ve vlasové tvorbě „Rolandův 
hřeben“, která se uskutečnila na Sloven-
sku, Jana Oudová.

Velkou školou života je pro zdejší děv-
čata a kluky hlavně praxe ve vlastním 
kadeřnictví, které škola v areálu učiliš-
tě v Husově ulici provozuje. Jak se ale 
shodují mistrové Petra Šulcová a Dag-
mar Spáčilová, povědomí zdejších oby-
vatel o tomto kadeřnictví je navzdory 
všem snahám o jeho propagaci malé. 
Pokud tedy nemáte zrovna svoji kadeř-
nici, zkuste se sem vydat. Příznivé ceny 
a dobrá práce budoucích kadeřnic, 
kterou mohou pravidelně obdivovat 
návštěvníci zámeckých slavností nebo 
plesu Kabelu 1, vás možná příjemně 
překvapí.                                             -lara-

Parkoviště mezi Dlouhou a 
Sportovní ulicí dostalo zelenou

Být dobrou kadeřnicí, k tomu nestačí ovládat jen nůžky a hřeben

Strana zelených
pořádá v sobotu 12.5. 2007

od 9 hodin
na dopravním hřišti v Petlérské ulici

tradiční oslavy

DNE ZEMĚ
k celosvětovému dni ochrany přírody 

a životního prostředí pro děti a mládež
K poslechu bude hrát a programem 

provázet Dj. Véna.
V případě špatného počasí se akce 

překládá na 19. 5.

Program: 
9:00 – 12:00

soutěže družstev základních škol
soutěže pro děti
jízda na koních
ukázka hasičské techniky
opékání vuřtů

Večer pro všechny od 20 hodin
country zábava

v kláštereckém Country klubu.

•
•
•
•
•

Řidiči na novém sídlišti mají zase o 
krok blíž ke svým vysněným parkova-
cím místům. Stavební úřad vydal před 
několika dny územní rozhodnutí, ve 
kterém schvaluje výstavbu nového 
parkoviště v ulici Dlouhá. V prosto-
ru mezi ulicemi Petlerská, Dlouhá a 
Sportovní vznikne celkem 70 nových 
parkovacích míst, z toho budou 4 stání 
určeny pro osoby s omezenou schop-
ností pohybu. Parkoviště bude tvoře-
no zámkovou dlažbou a jeho celková 
plocha dosáhne 895 m2. V souvislosti 
s výstavbou parkoviště dojde také na 
instalaci nového veřejného osvětlení, 
k přemístění autobusové zastávky a k 
vybudování nových chodníků. Urči-
tých úprav se dočká i zdejší hřiště. 
Po vypracování kompletního pro-
jektu musí město zažádat o staveb-
ní povolení na stavbu parkoviště a 
chodníků odbor dopravy městské-
ho úřadu v Kadani. Stavbu nového 
veřejného osvětlení musí schválit 
odbor stavebního úřadu a územní-
ho plánu v Klášterci. Teprve pak je 
možné začít se stavbou. V letošním 
rozpočtu je na tuto investici vyčle-
něn 1 milion korun.                   -lara-

Ve čtvrtek 3. května se sjeli do kláš-
terecké Základní školy praktické 
šikovní kluci ze Základní školy spe-
ciální Chomutov a Zvláštní školy 
Jirkov, aby se zde již posedmé utkali 
v soutěži zručnosti a dovednosti. 
Od deváté hodiny dopolední se ze 
zdejší dílny nesly zvuky řezání, pilo-
vání a hoblování. Osmáci a deváťá-
ci vytvářeli podle předložených 
nákresů motyčku, šesťáci a sedmáci 
měli za úkol zhotovit ze dřeva a 
kovu lopatku. Po třech hodinách 
pilné práce a krátké svačině došlo 
na slavnostní vyhodnocení. Poro-
ta v čele s panem Soukupem měla 
před sebou těžkou volbu. Domácí 
„řemeslníci“ nakonec slavili úspěch 
v mladší kategorii, kde získal Michal 
Tantoš 1. místo. Pavel Krajíc pak 
v kategorii starších žáků obsadil 2. 
příčku.                                          -lara-

Svoji zručnost dokazovali v soutěži

V 18. týdnu byla provedena montáž další části varovného a informačního sys-
tému, tedy bezdrátového rozhlasového zařízení, které by v případě mimořádné 
události nebo mimořádného důležitého hlášení bylo použito k informování obča-
nů našeho města. Tato část byla zprovozněna v Miřeticích, částečně doplněna na 
sídlišti Petlerská, Větrná a V Zátiší. Poslední část, která je v plánu  příští rok, bude 
zahrnovat přilehlé  obce Rašovice, Kl. Jeseň, Hradiště, Lestkov, průmyslovou zónu 
Verne, Ciboušov a Útočiště. Protože se jedná o zařízení, které podléhá pravidel-
ným zkouškám jako sirény, prosíme občany o  trpělivost každou první středu 
v měsíci, kdy jsou uvedené zkoušky prováděny.                                           -J. Herout-

Varovný a informační systém bude dokončen příští rok

O netradiční zahájení již 13. ročníku 
výstavy minerálů a hornické historie v 
renesančním sále kláštereckého zámku 
se postaral Ing. Zdeněk Brázda. Ke své-
mu tradičnímu projevu, kterým otevírá 
každým rokem výstavu vztahující se k 
hornictví nejen v naší oblasti a kterou 
každoročně berou pod svou patrona-
ci Severočeské doly, přidal něco, co by 
málokdo očekával. Prvním překva-

Netradiční zahájení tradiční výstavy na zámku 

pením, které na návštěvníky zaplně-
ného zámeckého nádvoří čekalo, byly 
trubačské fanfáry, jejichž zvuk zazněl 
z vrcholu zámecké věže. Po nich násle-
dovala první část proslovu Ing. Brázdy 
z téhož místa, což bylo neméně překva-
pivé. Ale to největší překvapení mělo 
pro všechny přítomné teprve přijít. Při 
závěrečných verších znějících ve smyslu 
„... budu spěchat, abych byl co nejdříve 

mezi vámi ...,“ asi málokdo tušil, jak tyto 
slova vezme Ing. Brázda vážně. Všichni 
přítomní, kteří ho znají, asi stěží očeká-
vali v jeho letech (*46) rychlý úprk dolů 
po schodech zámecké věže, a tak v klidu 
vyčkávali jeho příchodu. Po chvíli však 
nastaly opětovné pohledy směrem k 
vrcholu dvacetimetrové zámecké věže, 
kde už stál na římse Zdeněk Brázda 
zavěšen na horolezeckém laně a po 
několika minutách se po něm slanil mezi 
užaslé návštěvníky vernisáže výstavy a 
po menší úpravě svého oblečení pokra-
čoval v klidu ve svém proslovu ... I když 
přece jen jeho klid zřejmě dostal menší 
trhlinu. Že si totiž zapomněl brýle, mu 
došlo až ve chvíli, když se chystal dočíst 
závěrečnou část proslovu. A ve chvíli, 
kdy vyzval generálního ředitele Severo-
českých dolů a.s. Ing. Jana Demjanoviče, 
aby otevřel výstavní síň a zahájil tak ten-
to ročník výstavy, zjistil, že klíč pasující 
do zámku dveří výstavní síně nemůže 
po kapsách najít. Ale tyto malé „faux 
pas“ vzali všichni přítomní s úsměvem a 
naopak ještě dlouhou chvíli uznale oce-
ňovali, že svým netradičním přístupem 
oživil již zaběhnutý a stereotypní scénář 
vernisáží.                                            -rony-

menší než 50 m od okraje lesa kouřit, 
rozdělávat nebo udržovat otevřený 

oheň a odhazovat hořící nebo doutna-
jící předměty.
Co se týče vzniku požáru, byly tím nej-
rizikovějším obdobím „čarodějnice“. 
Ty se naštěstí obešly v Klášterci bez 
jakýchkoli ohnivých následků. Jak ale 
dokazuje požár na Mravenčáku, měli 
bychom si na buřta opečeného nad 
ohýnkem nechat ještě chvíli zajít chuť. 
Hasiči ale nemají jen špatné zprávy. 
Tou dobrou je právě probíhající kom-
pletní oprava hasičské cisterny  Tatra 
148 – CAS 32, na kterou město nedáv-
no uvolnilo 1 milion korun.         -lara-

Hasiči museli zasahovat v nepřístupném terénu na Mravenčáku 
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Teplé slunečné počasí a volný den přilákaly minulé úterý zástupy lidí 
do zámeckého parku na oslavy 1. máje, které každoročně pořádá místní 
KSČM. Stejně jako každý rok i letos byly pro návštěvníky připraveny stán-
ky, o hudební doprovod se postarala kapela Milana Baranijaka, nechyběly 
soutěže pro děti, taneční vystoupení skupiny STYL, ani politické proslovy 
a tradiční Píseň práce. Na oslavách byly přítomny i špičky strany - posla-
nec Zdeněk Maršíček a nově zvolený senátor Václav Homolka.
Těžko říct, kolik lidí přišlo oslavit svátek práce a kdo se přišel jen pobavit. Jisté 
je ale to, že ovace na projevy zněly hlavně z řad starších občanů, zatímco ti 
mladší projevovali daleko větší zájem o doprovodný program a o pivo s klobá-
sami. Jediný, komu se podařilo strhnout na sebe všeobecný zájem, byl svérázný 
člověk v military kostýmu protestující proti byrokracii.                                 -lara-

Andrea SrbováJindřich Mašanský

Dominik Ferenc

Petr BajzaMatěj Kutílek Daniel Adam

Adéla Srbová

Město přivítalo nové občánky
Marianna Štolová

Anna Marie Rodinová

Mlčenlivý protestující zaujal více než proslovy a Píseň práce

PŘIŠLO NA
NAŠI ADRESU

V sobotu 5. května proběhl v 
nové lázeňské oblasti velmi pěk-
ný den, vč. kulturního vystoupe-
ní ve velmi pěkném prostředí. 
Co ale říci na poskytnuté služby 
restaurace Peřeje - málo perso-
nálu, na všechno fronty, neukli-
zené nádobí ze zahrádky... Zkrát-
ka, pokud se mají do budoucna 
konat v tomto prostředí nějaké 
akce, bylo by dobré to nahradit i 
stánkovým prodejem, neboť - jak 
je vidět - Peřeje nestíhají. A nebo 
jim stačí běžný unylý provoz? To 
ať si přebere vedení restaurace. 
Jisté je, že v tomto dni zrovna 
nezazářili. Snad příště.

Jiří Loupáček, Kadaň

Díky penězům získaným v rámci 
projektu „Slunce svítí pro všech-
ny“ se mohou žáci a pedagogové 
ze základní školy praktické těšit 
od konce dubna z nové počíta-
čové učebny. Bývalá učebna che-
mie prošla v uplynulých měsících 
náročnou rekonstrukcí, kdy se zde 
bouralo, sekalo, zdilo a malovalo. 
Když se tu 24. dubna sešli při pří-
ležitosti jejího slavnostní otevření 
zaměstnanci školy v čele s ředitel-
kou Jiřinou Malastovou a zástup-
ci městského úřadu, čekala na ně 
moderní a plně vybavená počíta-
čová třída. Po krátkém zaškole-
ní pedagogů se do lavic k zbrusu 
novým počítačovým sestavám 
posadí sami žáci. Samozřejmostí 
je připojení na internet, nechybí 
ani plátno, projektor a prostorové 
ozvučení třídy.                        -lara-

Zastaralou učebnu chemie 
nahradila moderní  - počítačová

 Jan Parma přijímá rady od kláštereckého umělce Karla Melouna

Když jsme před více než měsícem 
psali o velkém úspěchu jednadva-
cetiletého nadějného fotografa Jana 
Parmy, který získal v celorepublikové 
soutěži na téma „Voda je život“ oce-
nění od profesionálních fotografů 
za svůj snímek „Otázka s odpovědí“, 
přáli jsme mu, aby mu vydrželo jeho 

nadšení a do budoucna jsme mohli 
jeho fotografi cká díla vidět i na výsta-
vě a ne jen na internetových strán-
kách. Netušili jsme, že se nám naše 
přání vyplní tak brzy a možná ani 
sám autor nepočítal s tím, že 4. květen 
2007 bude pro něj oním dnem „D“, 
kdy se on sám představí veřejnosti na 

své vůbec první výstavě v životě. Ver-
nisáž výstavy s netypickým názvem 
„Bez názvu“ v prostorách klášterecké 
galerie Kryt zahájil vedoucí odboru 
kultury, marketinku a cestovního 
ruchu Miroslav Foltýn a úvodní slo-
vo si vzal za své starosta města Jan 
Houška, který na sebe prozradil, že ač 
je milovníkem umění, fotografi e jako 
objekt umění ho nijak zvlášť neoslo-
vuje. Vzápětí ale dodal, že po shléd-
nutí několika fotografi í Jana Parmy 
bude muset tento svůj postoj přehod-
notit. Vernisáž výstavy také zpestřil 
svým hudebním doprovodem člen 
klášterecké skupiny Bahrainn Roman 
Kraus. Skupina Bahrainn byla jedním 
z objektů zájmu v hledáčku fotoapa-
rátu Jana Parmy, ale nutno dodat, že 
tím hlavním je jeho současná přítel-
kyně, kterou - pokud výstavu navští-
víte - můžete spatřit na většině vysta-
vovaných snímků. Jan Parma je určitě 
talentem, ale pro budoucí výstavy 
zřejmě bude muset svůj obzor rozšířit 
i o další zajímavé objekty a nehledat 
inspiraci jen  v „domácím“ prostředí. 
A ještě jedna drobnost nás zaujala. 
Tohoto mladého fotografa zatím zdo-
bí skromnost, nicméně přece jen příš-
tě by se měl návštěvníkům jako autor 
osobně představit, aby nedocházelo k 
omylům, kdo je vlastně autorem prací 
na této velmi zajímavé výstavě, kterou 
máte možnost shlédnout do 27. 5. v 
galerii Kryt.                                   -rony-

Výstava „Bez názvu“ je jeho první v životě

Poslední dubnová noc se nemohla ani 
letos obejít bez pálení čarodějnic. Jako 
už tradičně se čarodějnice a čarodějo-
vé shromáždili v onen magický večer 
v letním kině, kde na ně čekala nejen 

dobrá zábava, ale hlavně velká fatra 
– hlavní triumf zdejších čarodějnic. 
Dům dětí a mládeže Volňásek - pořa-
datel „konkurenčního“ pálení čaro-
dějnic - si letos dovolil tradici trochu 

porušit a uspořádal „svůj“ čaroděj-
nický rej už v sobotu 28. dubna. 
Vše ostatní ale zůstalo při starém. 
Malá fatra se rozhořela opět v lázních, 
o hudební doprovod se postarala 
skupina Las Pegas a soutěže pro děti 
zajišťovali studenti gymnázia pod 
vedením Zdeňka Klusáka. Ten na 
klášterecké čarodějnice ani své býva-
lé studenty nezanevřel, a i když od 
loňského září působí na kadaňském 
gymnáziu, rád se znovu do této akce 
zapojil. Ke 22 kláštereckým studen-
tům převážně z kvarty, sexty a septi-
my se dokonce přidalo 9 kadaňských 
terciánů. Nenaplnilo se tak šuškání o 
jakési rivalitě mezi těmito dvěma ško-
lami, protože spolupráce gymnazistů 
klapala na výbornou. Počasí přálo 
oběma akcím a už teď se jejich účast-
níci i pořadatelé určitě těší na příští 
slet, který je čeká opět za rok.    -lara-

Čarodějnice rejdily v lázních i na „letňáku“
Letní kino v Klášterci nad Ohří bude 
dějištěm historicky 1. romského festiva-
lu konaného v našem městě. Organizá-
toři akce Stanley a Terezie Rácovi se roz-
hodli po zkušenostech z loňského roku, 
kdy se  podobný festival úspěšně konal v 
Chomutově, uspořádat přehlídku rom-
ských kapel na „domácí půdě“. Podle 
programu se na pódiu letního kina 
vystřídá 13 kapel z Klášterce, Ostrova, 
Mostu, Karlových Varů, Teplic, Kladna 
nebo Kadaně, což bude časově nároč-
né. Organizátoři proto dostali od města 
výjimku a festival se protáhne až do půl-
noci. Ten, kdo se rozhodne shlédnout 
ukázky romské kultury a poslechnout si 
různé hudební žánry, se může těšit i na 
jedno chystané překvapení. Festival za-
čne 19. 5. od 9,30 hodin a moderovat ho 
budou Iveta Demeterová z rádia Rota a 
Petr Balog.                                           -rony-

V letním kině proběhne 
přehlídka romských kapel

Jedna z tradic jara říká, že  poslední den 
v tomto měsíci je vyhrazen pro stavění 
májky (máje). Zvyk stavění máje pochází 
pravděpodobně ze 16. století a do dnešní 
doby doznal řady modifi kací. Nejtradič-
něji se slaví na jižní Moravě, ale v součas-
né době proniká zvyk stavění máje i do 
měst. Ani Klášterec nechce být výjimkou, 
a tak si tento úkol vzali za své chlapi ze 
střeleckého oddílu AVZO. Letos se tedy 
po dvou letech na náměstí za hudební-
ho doprovodu Milana Baranijaka a jeho 
kapely opět vztyčila májka. Návštěvnost 
této akce byla sice spíše symbolická, ale 
do budoucna všichni doufají, že se i sta-
vění májky  stane jednou z příjemných 
tradic města.                                        -rony-

Stavění májky si vzali pod 
svůj patronát střelci
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Kino Svět Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 701

20. května od 15 hodin

DÁDA - HITPARÁDA

Zábavná show pro děti s DÁDOU  PATRASOVOU.
Vstupné: 200,- Kč (1. - 2. řada),190,- Kč (3. - 5. řada),

                           170,- Kč (6. - 10. řada), 150,- Kč (11. - 15.řada)

24. května od 19 hodin
Milovat k smrti

Malý muzikál o velké Edith Piaf.
V roli Edith Piaf hraje a zpívá SVĚTLANA NÁLEPKOVÁ.

Vstupné: 150,-Kč    důchodci: 100,-Kč

Kulturní dům
Klášterec nad Ohří            tel.:474 375 726

Zámek Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 436

VÝSTAVY

3.5. - 24. 6.  
XIII.  ročník výstavy  minerálů  a hornické historie 

11.5. - 10. 6.
10. Jarní salón kláštereckých výtvarníků

Vernisáž výstavy se koná 11.5. od 17 hodin

18.5. - 24.6. 
Archeologická výstava - prezentace  archeologického výzkumu

zaniklého středověkého  kostela sv. Mikuláše pod Krudumem.

Vernisáž výstavy s přednáškou  se koná  18.5. od 17 hodin.

15. úterý a 16. středa v 18.00 hodin
MOST DO ZEMĚ TERABITHIA*

USA 2007, 96 minut, české titulky. Film je adaptací 
celosvětově úspěšného bestselleru Katherine Pater-
sonové. Dva hlavní představitelé, Jess a Leslie, vytvo-
ří imaginární království Terabithia, plné kouzelných 
bytostí, v kterém se stanou králem a královnou.

Mládeži přístupné
Vstupné: 60,- Kč

17. čtvrtek v 19.00 hodin
GHOST RIDER*

USA 2006, 114 minut, české titulky. Je tomu už dáv-
no, co hvězdný motocyklový kaskadér Johnny Blaze 
(Nicolas Cage) uzavřel smlouvu s ďáblem, aby tak 
dokázal ochránit lidi, ke kterým má nejblíže - svého 
otce a dětskou lásku Roxanne (Eva Mendes). Nyní si 
však ďábel přišel vybrat svůj dluh. Přes den Johnny 
zůstává špičkovým kaskadérem, ale po setmění se 
mění v Ghost Ridera, jehož údělem je lovit rebelující 
démony....

Mládeži přístupné
Vstupné: 65,- Kč

18. pátek v 17.30 a 20.00 hodin
PRÁZDNINY PANA BEANA*

Velká Británie 2007, 90 minut, české titulky. Svou 
neomezenou fantazii využívá k co nejkomplikova-
nějším řešením těch nejjednodušších problémů. 
Neortodoxní postup sice přináší řadu potíží, ale na 
konci série událostí, kterou by šlo také charakte-
rizovat jako sled mimořádně nešťastných příhod, 
stojí vždy triumfálně jako vítěz - Bean, pravá fi lmo-
vá katastrofa. Před deseti lety se z televizních skečů 
poprvé přesunul na fi lmové plátno a teď se na něj 
znovu vrací. Bát by se měli především Francouzi, do 
jejichž země se vydává na prázdniny.

Mládeži přístupné
Vstupné: 30,- Kč

19. sobota a 20. neděle
KINO NEHRAJE

21. pondělí v 17.30 a  20.00 hodin
PUSINKY*

ČR 2007, 97 minut. Dynamická road-movie mla-
dé režisérky Karin Babinské je fi lmem o mladých 
holkách, do kterých neustále někdo hučí, aby 
dospěly. Jim se ale ještě nechce. Příběh boří 
tabu, vypráví o holkách, které nemají chuť nic 
předstírat a hrát si na tiché, mírné, křehké bytos-
ti. Poslední prázdniny po maturitě. Iška, Karolína 
a Vendula ale rozhodně nechtějí skončit ve ste-
reotypu všedního života. Tak naplánovaly super 
cestu – Holandsko, farma, louky, krávy, svoboda. 
Chtějí si pořádně užívat a občas možná i trochu 
pracovat. Cestu jim ale zkomplikuje Iščin aktivní 
čtrnáctiletý bratr Vojta, který měl ségru na otcův 
pokyn hlídat....

Mládeži do 12 let nevhodné, Vstupné: 60,- Kč

22. úterý v 19.00 hodin
FONTÁNA*

USA 2006, 97 minut, české titulky. Fontána je 
příběhem o dlouhé životní cestě muže, který se 
rozhodl postavit osudu a svést s ním věčný boj 
o záchranu milované ženy. Jeho nadčasová ces-
ta začíná v 16. století ve Španělsku, kde se jako 
dobyvatel Tomas vydává hledat Fontánu mládí - 
legendární artefakt, který údajně skrývá dar věč-
ného života. Jako současný vědec Tommy Creo 
se zoufale snaží nalézt lék na rakovinu, na kterou 
umírá jeho milovaná žena Isabel. A jako poutník 
vesmírem Tom z 26. století začíná během cesty 
konečně rozumět tajemstvím, která jej trápi-
la po celé tisíciletí. Zatímco Thomas ve třech 
rozlišných inkarnacích - jako válečník, vědec a 
průzkumník - objevuje tajemství života, lásky, 
smrti a znovuzrození, tři různé příběhy směřují 
ke společné pravdě.

Mládeži do 12 let nevhodné,
Vstupné: 60,- Kč

9. středa a 10. čtvrtek
v 17.30 a 20.00 hodin

VRATNÉ LAHVE

ČR 2007, 95 minut. Napjatě očekávaná komedie 
úspěšného tvůrčího tandemu Jan a Zdeněk Svěráko-
vi.Hrdinou Vratných lahví je bývalý učitel Josef Tka-
loun. Defi nitivně se rozhodl opustit žáky, ale rozhod-
ně se nehodlá smířit s pozicí důchodce, trávícího čas 
na lavičce v parku. Tkaloun je plný aktivity, nápadů i 
chlapských tužeb a nemíní zestárnout v nečinnosti. 
Navzdory nesouhlasu ženy Elišky, která se sarkastic-
kým nadhledem komentuje všechny aktivity svého 
muže, Tkaloun přijímá brigádnické místo ve výkupu 
lahví menšího supermarketu. Malý prostor, kde se 
potkávají lahve s lahvemi a lidé s lidmi, je svébytným 
mikrosvětem, plným tragikomických osudů.

Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

11. pátek v 19.00 hodin
BABEL*

USA/Mexiko 2006, 142 minut, české titulky. Babel je 
již třetím snímkem vzešlým z úspěšné spolupráce 
režiséra Alejandra Gonzáleze Iñárrita a scenáristy 
Guillerma Arriagy (Amores Perros). Stejně jako v 
jejich předchozích společných projektech se i nyní 
náhodně proplete několik zdánlivě nesouvisejících 
lidských osudů. Dvojice Američanů, Richard a Susan, 
je na zájezdě v Maroku. Kvůli Susanině zdraví však 
musí svůj pobyt zde narychlo prodloužit... Chůva 
Amelia se bojí, že nestihne svatbu příbuzných v 
Mexiku. Spolu se synovcem se rozhodne, že tam 
tajně odjede i s opatrovanými dětmi... V Japonsku 
řeší mladá hluchoněmá dívka své psychické problé-
my. Ty jsou způsobené jednak sebevraždou matky, 
jednak neschopností komunikace s otcem... Synové 
marockého pastýře dostali kvůli hlídání ovcí od otce 
loveckou pušku. Samozřejmě ji chtějí vyzkoušet. 
Kulka letí dál, než mysleli... 

Mládeži do 15 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

FILMOVÝ KLUB:
12. sobota v 19.00 hodin
SVĚTLA V SOUMRAKU*

Finsko 2006, 78 minut, české titulky. Nový fi lm kul-
tovního fi nského režiséra Akiho Kaurismakiho tento-
krát pokračuje v kriminálně okořeněném vyprávění 
příběhu člověka, jehož poklidný život se od základu 
změní náhodným střetem s nevlídnou skutečností. 
Život nočního hlídače Koistinena se odvíjí v nud-
ném koloběhu, který díky  jeho čestnosti dobrotě 
a soucitu občas naruší snad jen předem prohraná 
rvačka v zájmu spravedlnosti. Jednotvárná práce, 
osamělý domov a pivo u stánku po návratu ze služ-
by jsou jeho každodenní rutinou. Jednoho dne ale 
Koistinen potkává ženu, která  vplyne do jeho života 
s takovou přirozeností, jako by jim bylo setkání sou-
zené a vše náhle vypadá nadějněji. Dlouho ale netu-
ší, že se mu stane osudnější, než by si sám dokázal 
představit. Namísto osudové lásky ho však čekají jen 
zločinecké intriky.

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč

13. neděle 

KINO NEHRAJE

14. pondělí v 19.00 hodin
HORŠÍ UŽ TO NEBUDE*

USA  2006, 113 minut,  české titulky. Po deseti letech 
usilovné práce je spisovatelka Karen Eiff el téměř na 
konci své poslední a možná nejlepší knihy. Jejím 
jediným úkolem zůstává vymyslet, jak zabít svoji 
hlavní postavu, Harolda Cricka. Karen však nemá ani 
tušení, že Harold Crick z nevysvětlitelných důvodů 
žije ve skutečném světě… a najednou slyší její slova. 
Fikce a realita se střetnou, když zmatený Harold slyší, 
co si ona myslí, a zjistí, že musí najít způsob, jak změ-
nit její (a svůj) konec. 

Mládeži do 12 let nepřístupné
Vstupné: 60,- Kč

Program květen 2007

Text otiskujeme v jeho originální jazykové podobě !!

Pamětní kniha staničního
úřadu Klášterec nad Ohří
Stanice Klášterec nad Ohří
Přednosta: Jiřička Josef
Zpracovatel: Jiřička Josef
Rok: 1952

Ano, svět je stále neklidnější. 
Žádné uvolněni studené války 
nenastalo. Válka v Koreii pokraču-
je a nic nenaznačuje, že by mohla 
býti ukončena.
Po smrti ministra dopravy Aloise 
Petra vedl úřad ministra dopra-
vy ministr zdravotnictví Josef 
Plojhar. Toto provisorium bylo 
ukončeno dnem 1./1.1952  kdy 
byl jmenován ministrem Antonín 
Pospíšil.
Dnem 1./2.1952 započalo školení 
o nových dopravních předpise a o 
obsáhlé opravě návěstních předpi-
sů, jež mají vstoupiti v platnost se 
zavedením letního jízdního řádu, 
t.j. 18./5.1952.
Ve snaze po zkvalitnění služby 
výpravčích vlaků, jakož i práce 
stanice samotné byla nařízena 
soutěž o nejlepší stanici a o nej-
lepšího výpravčího vlaků.       .
V dubnu 1952 byl provisorně 
upraven nárok zaměstnanců ČSD 
a pensistů na průkazky na 5 a 10 
volných jízd ročně zavedením tis-
kopisů Prov. 417 a 418 a tím na 
čas zaplašeny pověsti hojně mezi 
železničáři rozšířené, že totiž nám 
budou tyto volné jízdenky a snad 
i železniční průkazky vzaty, jako 
ničím neodůvodněná výhoda.
Podle § 25 mzdového řádu měli 
zaměstnanci ČSD nárok v určitých 
případech na zálohu na základní 
mzdu. Tento paragraf byl dnem 
17./4.-52 zrušen.
K 1. květnu si naši zaměstnan-
ci velmi slušně vyzdobili stanici. 
Dostalo se jim uznání ve Věstní-
ku čís. 9-10 a od krajského svazu 
zaměstnanců v dopravě v Karlo-
vých Varech 10 knih za umístění 
mezi menšími stanicemi na dru-
hém místě.
Poněvadž se zhoršily poměry na 

trhu potravin, byly zpřísněny také 
předpisy pro výdej přídavkových 
lístků. Byl odebrán přídavkový 
lístek výpravčím vlaků, kteří jsou 
zařazeni v nižší mzdové třídě jak 
deváté. Přednostové služeben 
byli důrazně upozorněni, aby i u 
jiných zaměstnanců posuzovali 

Pohled do minulosti očima přednosty stanice

přesně je-li nebo není-li nárok na 
výdej lístku oprávněn a překročení 
tohoto opatření se kvalifi kuje jako 
čin proti hospodářským zájmům 
státu a pracujícího lidu.
Dnem 18./5. 1952 byly zavedeny 
nové dopravní, předpisy, jež jsou 
podstatně slabší než dosavadní, 
srozumitelnější a mají zabrániti, 
aby jako se dosud někdy dělo, se 
planě nad dopravním předpisem 
mudrovalo.
Dlouho připravovaná a nedo-
čkavě očekávaná reorganisace 
drah podle sovětského vzoru byla 
vyhlášena dnem 1. srpna 1952 a 
bude postupně uskutečňována. 
Jde o reorganisaci, která má revo-
lučně zasáhnouti do dosavadních 
zvyklosti na drahách, hlavně 
pokud jde o pořádek a discipli-
nu. Hlavně z těchto důvodů bylo 
k reorganisaci přikročeno. Kromě 
vydání disciplinárního řádu, kro-
mě přejmenování některých stá-
vajících úřadů, vytvoření nových 
a zrušení dosavadních, není nám 
ještě na konci roku známo, kterak 
se projeví reorganisace v honoro-
váni zaměstnanců, kterážto otáz-
ka měla býti upravena – jak bylo 
slíbeno - od 1./10. 1952, a dále, 
kterak bude vyřešen vzájemný 
poměr mezi zaměstnanci, pro-
tože reorganisace má mít v tom-
to směru ráz polovojenský, zatím 
měla být utužena kázeň mezi 
zaměstnanci. A i tento základní 
požadavek se nepodařilo zcela po 
vydání nového disciplinárního 
řádu uskutečnit.
Železniční stanice je nynější lini-
ová hospodářská jednotka, která v 
našem případě podléhá oddělení 
dráhy v Sokolov a správě dráhy 
v Plzni. Jsme poslední železniční 
stanicí na této trati, zatím co Pru-

néřov patří již od výše předvěstí 
k vjezdovému návěstidlu do této 
stanice správě dráhy v Ústí nad 
Labem. Traťový okrsek byl zří-
zen v Perštejně, traťová distance 
(bývalá technická správa), a sdě-
lovací a zabezpečovací distance 
(bývalá návěstní správa), jsou v 
Karlových Varech. Provozní úse-
ky byly zrušeny.
Věstník ministerstva železnic 
(tedy již nikoliv národního podni-
ku) ze dne 2. srpna 1952 vychází v 
nové úpravě pod číslem 1 s obra-
zem nového ministra železnic Jos. 
Pospíšila, dosavadního náměstka 
ústředního ředitele a někdejší-
ho přednosty stanice v Opatově. 
Novým ředitelem správy dráhy v 
Plzni se stal Josef Vogel, někdej-
ší ředitel osobního oddělení řed. 
v Plzni a před tím vlakvedoucí. 
Náčelníkem oddělení dráhy v 
Sokolově je Jan Schmadl. Titul 
„náčelník“ nahrazuje dřívější titul 
„přednosta“.
Ve snaše zavésti přísnou podří-
zenost zaměstnanců a odstraniti 
závady ve službě byl změněn dnem 
29/9-52 prémiový řád, tak ku př. 
za neoprávněné zastavení vlaků u 
vjezdového návěstidla je potrestán 
výhybkář nebo výpravčí srážkou 
celé prémie, což činí u výhybká-
ře asi 340 Kčs. Je pochopitelné, 
že veškerá tato opatřeni včetně 
vydání nového disciplinárního 
řádu, nesetkala se u zaměstnanců 
se sympatiemi a byla kritisována, i 
když se někdy uznalo, že tak jak se 
všeobecně pracovalo až dosud, se 
na trvalo pracovat nedá.
S platností od 1/10 1952 byla 
vydána rukověť pro náčelníky sta-
nic, jejímuž studiu se doporučuje 
věnovati co největší pozornost 
a doporučuje se čerpati z ní co 
nejvíce pro vlastní práci v rámci 
našich předpisů. Rukověť je výta-
hem se sovětského předpisů pro 
náčelníky stanic.
Z místních událostí stojí za zmín-
ku jen, že byla v přijímací budově 
zřízena nákladem 21.000 Kčs spo-
lečná koupelna, když se byl náčel-
ník stanice zřekl zřízení koupelny 
jen k jeho bytu.
Poněvadž stanice má vyhovu-
jící osvětlení, jsou podle naří-
zení ministra železnic také zde 
přepravci nakládati a vykládati 
zásilky i v noční době. Toto opat-
ření bylo však dodržováno jen u 
vykládky některých druhů zboží, 
zatím co nakládka se omezovala 
jen na denní dobu.
Vývoj průmyslu byl týž jako v 
roce 1951. Plnění plánu stanice 
opět nepříznivě ovlivnila fi rma 
ZPS, která přecházela postupně v 
tomto roce na výrobu kuličkových 
ložisek, jež se až dosud vyráběly v 
továrně v Perštejně.

Před 62 lety skončil nejhrůznější válečný konflikt v dějinách lidstva
Od roku 1945 se 8. květen slaví jako Den vítězství, 
jímž v Evropě skončila 2. světová válka. V před-
večer tohoto státního svátku se konal na místním 
hřbitově pietní akt za účasti představitelů města a 
několika občanů, z nichž už jen velmi malá část 
zažila na „vlastní kůži“ tento slavný den vítězství 
nad tyranií fašistického Německa a uchovala ho 
ve své paměti. Po úvodním slově Miroslava Foltý-
na a pěvecké vložce hudebního souboru Fantazie 
pozdravil přítomné místostarosta Ing. Stanislav 
Stehlík, který ve svém projevu vzpomněl na hrůz-
né okamžiky nejhoršího válečného konfl iktu a 
připomněl miliony životů, které museli vojáci a 
civilisté položit za svůj boj o mír. Závěrem podě-
koval všem přítomným za jejich účast na této 
vzpomínkové akci, která pro mladé generace 
bohužel pozvolna ztrácí  na významu. Pietní akt 
byl zakončen státní hymnou.                          -rony-
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Sbor dobrovolných hasičů a město 
Klášterec nad Ohří pořádají dne 
26. května 2007 na fotbalovém sta-
dionu již 13. ročník soutěže požár-
ních družstev o Putovní pohár 
starosty města, jehož součástí je i 
závod 11. ročníku Krušnohorské 
ligy v požárním útoku. Tradičně se 
účast počítá na dvacet až pětadva-
cet družstev mužů a žen. V letoš-
ním ročníku dochází ke změně 
terčů z tlakových na nástřikové, 
což v praxi znamená vyrovnaněj-
ší soutěž. Klášterečtí hasiči zvou 
všechny příznivce požárního spor-
tu na fotbalový stadion 26. května 
v 10:00 hodin.

Klášterecká šlapačka

SKNH Klášterec - TJ Spoje Praha
18:7 (11:3) 

V nedělním utkání I. ligy žen hostilo 
družstvo kláštereckých házenkářek 
tým z Prahy. Pro domácí to bylo jedno 
z klíčových utkání v boji o záchranu. 
Pražský celek se pohybuje v tabulce na 
hranici play off , což ukazuje na urči-
tou zkušenost a kvalitu. V podzimním 
utkání zvítězilo pražské družstvo v 
domácím prostředí o jednu branku, 
proto měly klášterecké házenkářky 
soupeři co oplácet. Do utkání vstoupil 
Klášterec famózně a v prvních minu-
tách si vytvořil náskok několika branek. 
Klášterecká obrana skvěle rušila hostu-
jící útoky a když se přeci jen Pražanky 
dostaly ke střele, šance vychytala domá-
cí brankářka. Nejlepším výkonem jara 
porazil nakonec Klášterec Spoje Praha 
vysokým rozdílem více než 10 bra-
nek. Výhrou se Klášterec odpoutal ze 
sestupových příček a potvrdil zlepšující 
formu. Je třeba upozornit, že po skon-
čení základní části budou kláštereckým 
hráčkám odečteny dva body jako sank-
ce za chybějící mládežnická družstva. 
Proto bude třeba vybojovat v posled-
ních pěti zápasech co nejvíce bodů.
Branky za Klášterec: Myslíková 9, Čer-
ná 5, Lhotská 2, Houšková 1, Suková 1

Starší zápasy (28. - 29. 4.):

SK NH Klášterec - Sokol Krčín
20:16 (10:8)

Do utkání nastoupila k prvnímu zápa-
su za domácí Jitka Suková, která byla 
získána jako posila do útoku ze sou-

sedního Chomutova.
Celý první poločas byl velmi vyrovna-
ný, hosté vždy odpověděli na domácí 
jednobrankové vedení. Domácím se 
v útoku oproti předchozím zápasům 
dařilo, což se projevilo v druhé půli, 
kdy si vytvořily klášterecké hráčky větší 
náskok, který pak udržely až do konce 
zápasu. Velmi kvalitní výkon podala 
i obrana v čele s brankářkou. Získané 
body jsou důležité v boji o záchranu 
a po sobotním zápase se Klášterec 
odpoutal z poslední příčky.
Branky za Klášterec: Myslíková 7, 
Suková 5, Sochorová 4, Houšková 3, 
Lhotská 1.

SK NH Klášterec - Sokol Dobruška
14:20 (6:9)

Vedoucí celek ligy chtělo družstvo 
Klášterce minimálně potrápit. To se 
určitě naplnilo a v začátku utkání byli 

INZERCE 
Prodám kuřice, stáří 12. týdnů. 

Cena 85,- Kč. 
Rašovice č.p. 10 - ve dnech 1., 
5., 6., 8. května od 9.00 do 18.00 
hodin.
Ve všedních dnech od 16.00 do 
19.00 hodin.
Tel.: 474 376 870

Prodám starší větší dům na náv-
si v obci Rašovice. Cena dohodou.
Tel.: 721 251 662

Prodám družstevní byt 3+1+L v 
Klášterci n/O. 
Tel.: 775 080 477

UHLO EXPRES
Uhlí - ledvické

- mostecké
- sokolovské

Uhlí od Čermáka a Košaty
do sklepa bez lopaty

Novinka: použití pásového dopravníku

Dále nabízíme:

písky, štěrky
Celý okres Chomutov a okolí

včetně dovozu
Telefon: 474 386 298

602 418 183
602 418 184
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Na minulý víkend byly pod pra-
meny řeky Labe ve Špindlerově 
Mlýně naplánovány dva závody, 
z nichž v jednom se rozhodlo o 
nových mistrech republiky. 
Vítězem Českého poháru ve sjez-
du na divoké vodě se rozdílem 
několika tříd stal klášterecký 
závodník Jan Říha. Svou slab-
ší chvilku si bohužel vybral při 
závodě o titul mistra ČR, který 
mu „uplaval“ o jednu pouhou 

Říhovi unikl titul o jednu vteřinu

vteřinu! Říha v závodech, které 
předcházely MČR, nenašel pře-
možitele a dopředu si zajistil účast 
v reprezentačním družstvu, které 
se zúčastní Mistrovství Evropy v 
bosenském Bihači. 
Také další klášterečtí reprezen-
tanti změřili ve Špindlerově Mlý-
ně své síly v nejvyšší slalomářské 
soutěži (Český pohár). Druhé 
místo mezi juniory obsadil  kaja-
kář  Jiří Tykal, ale svým výkonem 
se neztratili ani Jaroslav Volák a 
Tomáš Pánek, kteří vybojovali 13. 
místo. Klášterecký Lukáš Přinda, 
hájící nyní barvy Dukly a USK, 
obsadil 4. místo a Pavel Foukal 
11. místo.
 Závody přes Labskou soutěsku 
patří k technicky velice náročným a 
divácky atraktivním tratím. Ti, kteří 
přišli shlédnout mistrovství repub-
liky na břehy Labe osobně, určitě 
nelitovali. K vidění byly jak bra-
vurní průjezdy špičkových závod-
níků, tak i ty méně vydařené jízdy, 
okořeněné eskymáckými obraty 
či nedobrovolnými plaveckými 
vložkami některých závodníků.

KLÁŠTERECKÝ SPORT
Klášterecká sportovní ohlédnutí za uplynulými čtrnácti dny

Klášterecké házenkářky se odpoutaly od sestupových míst

 Říha - Šálek

AUTOŠKOLA - ING. JAN CHVÁTAL
UPOZORNĚNÍ

PRO ORGANIZACE, SOUKROMÉ FIRMY A ŘIDIČE
Již od 1.7. 2006 platí zákon č. 411/2005 Sb. § 87 a), který ukládá povinnost 
řidičům nákladních vozidel a autobusů absolvovat dopravně psycholo-
gické vyšetření a vyšetření neurologické, včetně EEG. 

Upozorňujeme dále na povinnost řidičů, kterých se to týká dle zákona č. 247/2000 
Sb., absolvovat školení a přezkoušení. 

Školení probíhá jednou ročně a přezkoušení jednou za tři roky.

Všechna tato vyšetření a školení provádí a zajišťuje

AUTOŠKOLA ING. JANA CHVÁTALA

v sobotu nebo v neděli. Po dohodě je možné stanovit jiný den.

Objednávky: E-mail: chvatal@ktkadan.cz    Mobil: 602 791 791   Fax: 474 342 474

Na konci dubna se na hřišti ZŠ Petlérská uskutečnil cyklistický závod 
„Klášterecká šlapačka“. Tato škola je zároveň už tři desítky let jeho pořa-
datelem. Letošního městského kola se zúčastnilo 65 žáků ze všech kláš-
tereckých základních škol. Soutěž prověřila zručnost a rychlost cyklistů 
z  3. a 4. tříd. Sponzory této akce byly město Klášterec nad Ohří a DDM 
Volňásek, a tak díky nim mohli být všichni soutěžící odměněni. Zároveň 
této akci přálo nádherné slunečné počasí, takže si všichni zúčastnění 
odnesli s sebou pěkný sportovní zážitek.

Výsledky:
3.třída - dívky:

1. K. Hlavsová 4.ZŠ
2. V. Varoušková 3.ZŠ
3. L. Beranová 1.ZŠ

3. třída - chlapci:
1. O. Zálešák 4.ZŠ
2. M. Mokriš 4.ZŠ
3. J. Chlouba 1.ZŠ

•
•
•

•
•
•

Výsledky:
4.třída - dívky:

1. K. Veselá 3.ZŠ
2. K. Šindelářová 3.ZŠ
3. T. Fenclová 3.ZŠ

4. třída - chlapci:
1. M. Záruba 1.ZŠ
2. D.Leščišin 3.ZŠ
3. T. Jelínek 4.ZŠ

•
•
•

•
•
•

domácí více než vyrovnaným soupe-
řem. Klášterecké hráčky celou první 
polovinu úvodního poločasu vedly a na 
začátku dokonce o tři branky. Potom 
hosté vyměnili brankářku, která začala 
dělat domácím útočnicím problémy, 
které pak podpořila i střelecká smůla v 
podobě šesti tyček. Dobruška si vytvo-
řený náskok z konce poločasu pak zku-
šeně pohlídala po zbytek zápasu.
Branky za Klášterec: Černá 4, Suková 
4, Houšková 3, Myslíková 2, Lhotská 1.

V sobotu 12.5. zajíždí Klášterec do 
pražských Modřan, které bojují také 
o záchranu, a v neděli pak do Hlin-
ska. Další domácí utkání se odehraje 
v neděli 20.5.2007 od 11:00 s Chomu-
tovem, hraje se v areálu školy v Petler-
ské ulici a klášterecké házenkářky by 
při tomto derby určitě uvítaly co nej-
větší diváckou podporu.

O putovní pohár starosty budou hasiči soutěžit již potřinácté


